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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2015/16:631 Pengar till bredbandsutbyggnad

Redan nu rapporteras det i medierna om att de aviserade pengarna som ska 
bidra till att säkra en bredbandsutbyggnad till 90 procent av alla svenskar år 
2020 håller på att ta slut.

Som ett exempel har Länsstyrelsen i Värmlands län redan fått in ansökningar 
för 270 miljoner kronor. Dessutom återstår två ansökningstillfällen för de totalt 
370 miljoner kronor som regionen och länsstyrelsen ska fördela ut i länet. 
Andra län uppger liknande erfarenheter och självklart oroar det människor i 
vårt avlånga land. En väl fungerande infrastruktur är oerhört viktig ur många 
aspekter, inte minst ur demokrati-, jobb- och tillväxthänseende. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Mehmet Kaplan:

Hur avser statsrådet att arbeta för att säkra bredbandsutbyggnaden för att nå det 
tidigare antagna målet om 90 procents bredbandsutbyggnad år 2020?

………………………………………
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